
Protokół Nr 59/08 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia  26 czerwca 2008 r. 
 
Ad 1) 
Pięćdziesiąte dziewiąte posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Wiceprzewodniczący 
Zarządu Pan Janusz Sikora 
 
Ad 2) 
Wiceprzewodniczący Zarządu  stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest 
zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum nieobecny był Starosta Pan Andrzej 
Pospieszyńki.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 3) 
Wiceprzewodniczący Zarządu przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Do porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący  zaproponował dodanie następujących punktów: 

1. 5c) o treści: Rozpatrzenie wniosku Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  
dot. projektu uchwały Rady Powiat w sprawie ustalenia cennika opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg z terenu Powiatu Gostyńskiego oraz prowadzenia parkingu strzeżonego, 
na którym umieszczane będą pojazdy usunięte z drogi, 

2. 5d) o treści: Rozpatrzenie wniosku Komisji Spraw Społecznych dot. projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego w 
strukturze Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu, 

 
 
Propozycje dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy za.  
Porządek posiedzenia ze zmianami przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy za.  
 
Ad. 4) 
Protokół Nr 58/08 z dnia 16 czerwca  2008 r. przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy za.  
 
Ad. 5a)  
Wniosek Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego przedstawił Wicestarosta 
Pan Janusz Sikora.  

1. Dot. wygospodarowania środków na podwyżki płac w domach pomocy społecznej.  
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy za, postanowił, że przedstawi Radzie powiatu 
propozycje przyznania na etat średnio 150 zł brutto. Kolejna ewentualna podwyżka 
może nastąpić we wrześniu br. jeżeli Wojewoda Wielkopolski zwiększy dotacje na 
domy pomocy społecznej. 

2. dot. remontu wieżyczek usytuowanych na budynku Domu Pomocy Społecznej w 
Zimnowodzie.   
Wicestarosta poinformował, że dokonano wizji lokalnej wieżyczek i stwierdzono, że są 
spękane elementy i odpadające części tynku. Zdaniem inspektora nadzoru budowlanego 
Pana Kajocha należy dokonać naprawy wieżyczek poprzez skucie odpadających tynków i 
uzupełnić jego brakujące części – w chwili obecnej nie grozi zawaleniem. W związku z 
powyższym dla właściwego funkcjonowania i zabezpieczenia przed dalszą degradacją 
należy prace wykonać niezwłocznie a teren stwarzający niebezpieczeństwo ogrodzić. 
Zarząd wyniku głosowania: 4 głosy za postanowił, że przy wykonywanych pracach 
remontowych w DPS zostanie rozważona możliwość naprawy wieżyczek. Ponadto 
jeżeli w roku bieżącym Wojewoda Wielkopolski zwiększy dotacje na domy pomocy 
społecznej, zadnie zostanie wykonane w roku bieżącym. W przeciwnym razie zadanie 
zostanie wykonane w roku przyszłym.   

3. dot. wystąpienia do ubezpieczyciela Concordia Polska Poznań o sfinansowanie 
monitoringu pożarowego w  domach pomocy społecznej. 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy za, rozpatrzył wniosek pozytywnie. 
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Odpowiedź do Komisji przygotuje WZI.ZA. 
Wniosek o wystąpienie do ubezpieczyciela Concordia Polska Poznań o sfinansowanie 
monitoringu pożarowego w  domach pomocy społecznej przygotuje WZI.AD. 
 
Ad. 5b) 
Wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie rozważenia możliwości 
pozyskania środków zewnętrznych na małą retencję przedstawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak. 
Poinformował, że rozmawiał na ten temat z Naczelnikiem Wydziału OR, który poparł inicjatywę. 
Przedmiotowe przedsięwzięcie dotyczy obszaru całego Powiatu. 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy za, rozpatrzył wniosek pozytywnie. Sprawą zajmie się 
Naczelnik Wydziału OR. 
WZI.ZA przekaże kopie wniosku do ww. Wydziału.  
 
Ad. 5c) 
Wniosek Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego w sprawie dodania do umowy z 
firmą która wygrała przetarg na usuwanie pojazdów z dróg, dodatkowej usługi dotyczącej: 
usuwania pojazdu i jego elementów, które w wyniku kolizji uległy odłączeniu przedstawił 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy za, rozpatrzył wniosek pozytywnie. Wyżej 
przedstawiona kwestia zostanie ujęta w umowie. 
Sprawą zajmie się Wydział Komunikacji.  
 
Na posiedzenie Zarządu przybył Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 
 
Ad. 5d) 
Wniosek Komisji Spraw Społecznych w sprawie spotkania Zarządu Powiatu z pracownikami 
Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu w celu poinformowania o ustaleniach z Siostrami ze 
Zgromadzenia Sióstr Św. Wincentego a Paulo przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów za, rozpatrzył wniosek pozytywnie. W najbliższym 
czasie Zarząd Powiatu podejmie rozmowy z pracownikami. 
Odpowiedź do Komisji przygotuje WZI.ZA 
 
Ad. 6a) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r. przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik 
Powiatu. 
Poinformował, że autopoprawka dotyczy: 

I. Zmiany w planie dochodów 
1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 5.000 zł  z tyt.  otrzymania dotacji na sporządzenie 

operatów szacunkowych –  dz.700 rozdz. 70005 § 2110. 
2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 26.300 zł z tyt. otrzymania dotacji na osiągnięcie 

standardów w palcówkach opiekuńczo-wychowawczych – dz.852 rozdz.85201 § 2130. 
 
Plan dochodów po zmianach  zwiększa się  o kwotę    31.300 zł.  

 
II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.000 zł w starostwie na sporządzenie operatów 
szacunkowych –  dz.700 rozdz. 70005 § 4300. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 26.300 zł  w DD w Bodzewie na osiągnięcie 
standardów w palcówkach opiekuńczo-wychowawczych – dz.852 rozdz.85201 § 4270. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 145.000 zł na modernizację systemu ogrzewania w 
ZSR w Grabonogu – dz.801 rozdz.80130 § 6050. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.000 zł w starostwie na zakup materiałów do remontu 
pomieszczeń – dz.750 rozdz.75020 § 4210. 

5. Przeniesienie wydatków pomiędzy paragrafami w  KPPSP w Gostyniu, Starostwie.  
 
Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę    181.300 zł. 
Zwiększa się deficyt o kwotę 150.000 zł. 
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III. Zmiana w załączniku Nr 3 Przychody i rozchody budżetu na 2008 rok. 
IV. W załączniku nr 4 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu   

                             Powiatu: 
− zwiększa się zadnie pn.: „Modernizacja systemu ogrzewania w ZSR w Grabonogu” o 

kwotę 145.000 zł. 
 
V. Ustala się nową maksymalną kwotę poręczeń udzielanych przez zarząd oraz nowy limit 
zobowiązań, w związku z powyższym w uchwale Nr XIII/107/07 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 
20 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2008 r.: 
 
- § 9 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 
„1. Maksymalną kwotę poręczeń udzielanych przez zarząd w ciągu roku budżetowego  
w wysokości 2.500.000 zł i pożyczek do kwoty 500.000 zł.”  
 
Zwiększenie kwoty poręczeń dotyczy ewentualnego poręczenia kredytu dla SP ZOZ  
na pokrycie kosztów zakupu urządzeń w tym tomografu. SP ZOZ ma zamiar wystąpić  
o środki unijne (70% dofinansowanie, 30 % udział własny). Kredyt zostanie uruchomiony  
w momencie pozytywnej decyzji o dofinansowaniu a spłacony po otrzymaniu środków. Skutkiem 
poręczenia jest zabezpieczenie w budżecie powiatu rezerwy na spłatę rat kredytu wraz z 
odsetkami w danym roku. 
- § 9 ust. 4 otrzymuje brzmienie: 
„4. Roczne limity dla: 

1) zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na sfinansowanie  
    przejściowego deficytu budżetu –  w kwocie  1.000.000 zł; 

 2) zobowiązań z tytułu nowych kredytów (pożyczek) zaciąganych na        
      sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 2.716.714 zł; 

  3) zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na spłatę wcześniej   

            zaciągniętych zobowiązań z tyt. zaciągniętych kredytów i pożyczek  3.707.252 zł”. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwałę Nr 59/499/08 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 
głosów za.  
 
Ad. 6b) 
Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia drugich przetargów ustnych nieograniczonych na sprzedaż 
lokali użytkowych położonych w Piaskach przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 
Poinformował, że zgodnie z decyzją Zarządu cena wywoławcza została obniżona o 10%. Ponadto 
istnieje możliwość zmiany sposobu użytkowania przedmiotowych lokali. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/500/08 w sprawie ogłoszenia drugich przetargów ustnych nieograniczonych 
na sprzedaż lokali użytkowych położonych w Piaskach przyjęto w wyniku głosowania: 5 
głosów za.  
 
Ad. 6c) 
Projekt uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży, położonej w Stankowie przedstawił Starosta Pan Andrzej 
Pospieszyński.  
Poinformował, że jest to nieruchomość niezabudowana, niezagospodarowana. Dla przedmiotowej 
nieruchomości nie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Cena 
nieruchomości 4.920,00 zł + 22% VAT. Ponadto kupujący musi ponieść koszty podziału 
nieruchomości oraz sporządzenia operatu szacunkowego. 
Uwag nie zgłoszono.  
Uchwałę Nr 59/501/08 w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży, położonej w Stankowie przyjęto w wyniku głosowania: 5 
głosów za.    
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Ad. 6d)  
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia trwałego zarządu przedstawił Starosta Pan 
Andrzej Pospieszyński.  
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy wygaśnięcia trwałego zarządu sprawowanego przez 
PZD w Gostyniu w odniesieniu do nieruchomości niezabudowanej położonej w Kuczynie. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/502/08 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia trwałego zarządu przyjęto w 
wyniku głosowania: 5 głosów za. 
 
Ad. 6e)    
Projekt uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży położonej w Kuczynie przedstawił Starosta Pan Andrzej 
Pospieszyński.  
Poinformował, że jest to nieruchomość niezabudowana, zagospodarowana jako teren składowy. 
Cena nieruchomości  57 200 zł. Sprzedaż nastąpi w drodze przetargowej.  
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/503/08 w sprawie  podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży położonej w Kuczynie przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów 
za.  
 
Ad. 6f) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 37/291/07 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 6 
listopada 2007 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni psychologiczno 
pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2007/2008 przedstawił 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w arkuszu organizacji szkół: Zespołu Szkół 
Zawodowych w Gostyniu oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/504/08  sprawie zmiany uchwały Nr 37/291/07 Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 6 listopada 2007 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni 
psychologiczno pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 
2007/2008 przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 
Ad. 6g) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia aneksu do Porozumienie z dnia 23 grudnia 2005 r. pomiędzy 
Powiatem Ostrowskim a Powiatem Gostyńskim w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie 
małoletniego umieszczonego w Domu Dziecka w Bodzewie przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 
Sikora.  
Poinformował, że zmieniła się sytuacja prawna dziecka. Sąd Rejonowy w Ostrowie Wielkopolskim 
wydał postanowienie w sprawie wykonywania władzy rodzicielskiej nad małoletnim dzieckiem 
przez ojca, którym uchylił zarządzenie o umieszczeniu małoletniego w placówce opiekuńczo – 
wychowawczych oraz uchylił nadzór kuratora sądowego nad sprawowaniem władzy rodzicielskiej 
nad małoletnim dzieckiem. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/505/08 w sprawie zawarcia aneksu do Porozumienie z dnia 23 grudnia 2005 r. 
pomiędzy Powiatem Ostrowskim a Powiatem Gostyńskim w sprawie ponoszenia wydatków 
na utrzymanie małoletniego umieszczonego w Domu Dziecka w Bodzewie przyjęto w 
wyniku głosowania: 5 głosów za. 
 
W związku z posiedzeniem sesji Rady Powiatu Gostyńskiego Przewodniczący  Zarządu 
ogłosił przerwę. 
 
Po przerwie wznowiono obrady.   
 
Ad. 6h) 
Projekt uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego 
przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński.  
Sposób wykonania, osoby odpowiedzialne za wykonanie uchwał oraz terminy ich realizacji określa 
załącznik do projektu uchwały.  
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Uwag nie zgłoszono. 
Uchwałę Nr 59/506/08 w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu 
Gostyńskiego przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 
Ad. 6i) 
Projekt uchwały w sprawie opracowania układu wykonawczego do zmian w budżecie 
wprowadzonych uchwałą Nr XVIII/158/08 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 czerwca 2008 r. 
przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
Projekt uchwały jest konsekwencją zmian w budżecie.  
Uwag nie zgłoszono.  
Uchwałę Nr 59/507/08 w sprawie  opracowania układu wykonawczego do zmian w budżecie 
wprowadzonych uchwałą Nr XVIII/158/08 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 czerwca 
2008 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 
 
Ad. 6j) 
Projekt uchwały w sprawie zmian w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej 
oraz innych zadań zleconych ustawami na 2008 r. dla poszczególnych rodzajów zadań oraz 
jednostek organizacyjnych powiatu gostyńskiego na 2006 rok przedstawiła Pani Eleonora 
Gościniak Skarbnik Powiatu. 
Projekt uchwały jest konsekwencją zmian w budżecie.  
Uwag nie zgłoszono.  
Uchwałę Nr 59/508/08 w sprawie zmian w planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2008 r. dla poszczególnych rodzajów 
zadań oraz jednostek organizacyjnych powiatu gostyńskiego na 2006 rok przyjęto w wyniku 
głosowania: 5 głosów za.  
  
Ad. 7) 
W punkcie informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu 
głosu nie zabrano.  
 
Ad. 8) 
W wolnych głosach i wnioskach głos zabrał Wicestarosta.  
Przedstawił informacje na temat budowy windy w Domu Pomocy Społecznej w Rogowie. 
Poinformował, że zwrócono się z wnioskiem do Wojewody Wielkopolskiego o przyznanie środków 
na bieżącą działalność domów pomocy społecznej. W chwili obecnej są potrzebne środki w 
wysokości 280 tys. zł. Wojewoda ustanie zadeklarował pomoc finansową w wysokości 50% czyli 
140 tys. zł. Obecnie czekamy na pisemną decyzję Wojewody Wielkopolskiego w powyższej 
sprawie.   Ponadto wystąpimy z wnioskiem o przyznanie 50% na realizację powyższego zadania 
do Marszałka Województwa Wielkopolskiego.  
Wicestarosta poinformował, że wpłynęło pismo z Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi Polskiej 
dot. wsparcia finansowego modernizacji i rozbudowy budynku dydaktycznego w Zespole Szkół 
Rolniczych w Grabonogu. Decyzja Ministra Rolnictwa jest negatywna (kopia pisma stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Ad. 9) 
Przewodniczący Zarządu zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego. 
 
 
 
 
         Przewodniczący Zarządu  
            Powiatu Gostyńskiego 
 

           Andrzej Pospieszyński 
 
 
 
 
 
Członkowie Zarządu: 
 
1. Janusz Sikora   ......................................  

2. Grzegorz Józefowski ......................................  

3. Kazimierz Musielak ......................................  

4. Jerzy Ptak   ......................................  

 
Protokołowała: 
Joanna Bilińska 
 
 
 
 

 

 


